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Protokół z XXX Sesji Rady Gminy, 
która odbyła się w dniu 18 grudnia 2013 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Poświętnem w godzinach 1110-1531 
 
Ad.1. Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Andrzej Małachowski Wice 
Przewodniczący Rady Gminy. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał zebranych radych - 13 radnych w chwili 
otwarcia posiedzenia, zaproszonych gości, Wójta, sołtysów i kierowników jednostek. Na 
sekretarza posiedzenia wybrano radnego Grzegorza Świądra – wyraził zgodę. Dodał, że 
posiedzenie prowadzi w zastępstwie Przewodniczącego, który nie mógł prowadzić ze 
względu na sprawy rodzinne. 
Ad.2.  Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja K-ta Komisariatu Policji w Drzewicy o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w gminie. 
5. Informacja Wójta Gminy o przygotowaniu gminy do akcji zimowego utrzymania dróg. 
6. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami. 
7. Podjęcie uchwał: 
a)  w sprawie w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Poświętne z 
organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 
2014 roku, 
b) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze lub specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu pobierania tych opłat, 
c) w sprawie ustalenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 
Gminy Poświętne, 
d) w sprawie zmian w budżecie gminy Poświętne na rok 2013, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
f) w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014, 
g) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014-2020, 
8. Interpelacje radnych. 
9. Zapytania, informacje  i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
Ad.3. Przyjęto jednogłośnie. 
Ad.4. Informacje przedstawił pan Wojciech Dworak Komendant Komisariatu Policji w 
Drzewicy. Podziękował za współpracę oraz złożył życzenia świąteczne. 
O godzinie 11.15 przybył radny Kacprzak Bolesław – liczba radnych wzrosła do 14. 
- radny Kacprzak Marian – pytał o cel akcji Policji przeprowadzonej w niedzielę obok 

kościoła w Kraśnicy. 
- pan Dworak Wyjaśnił, że jest to cykl akcji mających na celu kontrolę trzeźwości 

kierowców. 
- sołtys sołectwa Dęborzeczka zwrócił uwagę na koszty nadmiernego wzywania Policji do 

spornych spraw sąsiedzkich. 
- pan Dworak, zachęcił do udziału w planowanej debacie społecznej. Dodał, że na takiej 

debacie będzie można również uzyskać informację o wzywaniu patrolu do sporów 
sąsiedzkich jak i na wiele innych pytań. 
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- radny Pawlik stwierdził, że Policja jest niezbędna w życiu codziennym, przypomniał 
sprawy związane z próba likwidacji komisariatu. Złożył podziękowania za zaangażowanie 
Policji jak również udział komendanta w sesjach Rady Gminy. 

- radny Bogusz pytał, kto ponosi koszty nieuzasadnionych wezwań Policji. 
- pan Dworak omówił procedury finansowania Policji, dodał, że wszystkie koszty ponosi 

skarb państwa. 
- Wójt stwierdził, że jest otwarty na propozycje odnośnie organizacji debat, dodał, że gmina 

dysponuje odpowiednią bazą lokalową. 
Ad.5. Informację przedstawił Wójt Gminy. Dodał, że nie planuje się zmian w odśnieżaniu, 
będzie stosowany ubiegłoroczne harmonogram. Generalnie wykorzystany zostanie sprzęt 
OSP oraz maszyny dawnego Zakładu Usług Komunalnych. Zakupiono nową posypywarkę, 
która już została sprawdzona podczas niedawnych oblodzeń. Zakupiono odpowiednią ilość 
soli i piasku. W przypadku niewystarczających sił własnych będziemy korzystać ze sprzętu 
prywatnych przedsiębiorców. 
- radny Moskwa pytał o dysponenta sprzętem do odśnieżania. 
- Wójt oznajmił, że kierowcy znają kolejność odśnieżania i będą się do niego stosować.  

Zgłoszenia można kierować do pana Pisarskiego oraz do Wójta. Zaapelował o cierpliwość 
w oczekiwaniu na odśnieżanie. 

- radny Moskwa poprosił o szybszą reakcję na zgłoszenia. 
Ad. 6. Informację z działalności przedstawił Wójt Gminy. 
- radny Moskwa poprosił o przedstawienie informacji dotyczących zmian w budżecie 

wprowadzonych zarządzeniem. 
- pani Kośka Skarbnik Gminy omówiła wprowadzone zmiany, które generalnie dotyczyły 

wprowadzenia do budżetu środków przekazanych przez wojewodę na opiekę społeczna, 
oraz zakup materiałów w urzędzie. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy omawiając zmiany dodała, że kwota w urzędzie 
przeznaczona została między innymi na zakup oleju opałowego. 

Radny Małachowski przewodniczący posiedzenia ogłosił przerwę do godziny 1235. 
Ad.7 a. Projekt uchwały omówiła pani Duraj Sekretarz Gminy. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy 
Gminy Poświętne z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie w 2014 roku głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
Ad. 7.b. Projekt uchwały omówiła pani Podlasek Kierownik GOPS-u, dodała, że poprzednia 
stawka jest niska i występują problemy z pozyskaniem opiekunek. 
Za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze lub specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 
pobierania tych opłat głosowało 12 radnych – jednogłośnie (12 radnych obecnych podczas 
głosowania ). 
Ad.7.c. Projekt uchwały przedstawiła pani Sobczyk pracownik urzędu, dodała, że gmina nie 
miała dotychczas uregulowanych tych kwestii, przedstawiła umocowanie prawne, stwierdziła, 
że przyjęcie tej uchwały usprawni gospodarkę nieruchomościami.  
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia zasad gospodarowania nieruchomościami 
stanowiącymi własność Gminy Poświętne głosowało 11 radnych – jednogłośnie ( 11 
obecnych podczas głosowania). 
Ad.7.d. Projekt uchwały przedstawiła pani KOśka Skarbnik Gminy oznajmiła, że 
szczegółowo zmiany omawiane były podczas posiedzeń komisji.  
- radny Moskwa pytał o zwiększenia na wynagrodzeniach w szkole.  
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- pani Skarbnik omówiła zmiany wynagrodzeń, dodała, że o kwotę 10 tys. zmniejszono 
budżet szkoły, zmiany wynikły z przeprowadzonej reorganizacji a właściwie są to 
przesunięcia między działami.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Poświętne na rok 2013 głosowało 
13 radnych przy 1 wstrzymującym się od głosu. 
Ad. 7.e. Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik dodając, że jest ona konsekwencja zmian 
w budżecie. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej głosowało 13 
radnych przy 1 wstrzymującym się od głosu. 
Ad.7.f. Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię RIO o przedstawionym projekcie 
budżetu gminy na rok 2014 oraz wieloletniej prognozie finansowej. Omawiając projekt 
budżetu dodała, że szczegółowo omawiany był podczas posiedzeń komisji. 
- Wójt Gminy dodatkowo omawiając budżet stwierdził, że głównie budżet oparty jest o 

subwencje, które ostatecznie znane będą w lutym. Przedstawił wysokość subwencji, jakie 
otrzymuje gmina. Dodał, że wątpliwości budzi subwencja oświatowa, która jest znacznie 
wyższa od prognozowanej, najprawdopodobniej w ministerstwie powstał błąd, ale 
pomimo podejmowania wielu  prób nie udało się go wyjaśnić. Wydatki zostały ustalone 
na podobnym poziomie do budżetu roku 2013.  Obecne nakłady skierowano głównie na 
budowę nowych odcinków dróg, które były ustalane podczas posiedzeń komisji i sesji. 
Omówił planowane do wykonania w roku 2014 inwestycje drogowe, dodał, że koszty są 
prognozowane, ponieważ w trakcie planowania często wynikają dodatkowe 
nieprzewidziane koszty. Przedstawił również uzgodnienia dotyczące inwestycji 
współfinansowanej z powiatem, która ma być realizowana na drodze do Gapinina oraz 
wykonany odpływ w Wólce Kuligowskiej. Odnośnie wnioskowane kwoty na kanalizację 
dodał, że o ile dojdzie do realizacji będzie to dopiero w roku 2015, obecnie wnioskowana 
kwota potrzebna jest na aktualizację dokumentacji. Dodał, że starania nakierowane są na 
to, aby maksymalnie obciążyć gminę jednym kredytem na koniec kadencji. 

- radny Świąder Jan zwrócił uwagę na przebudowę wiaduktów na CMK, należy 
wykorzystać tą szansę na budowę dróg a nie na kanalizację. 

- Wójt oznajmił, że w roku 2014 nie będzie inwestycji kanalizacyjnej, jest to możliwość, 
jaka rysuje się na rok 2015. 

- radny Kacprzak Bolesław stwierdził, że nie jest przeciwnikiem budowy kanalizacji, ale 
obecnie będzie przebudowa drogi do Rzeczycy mam obawy czy nie zostanie pominięta ze 
względu na przeznaczenie wszystkich środków na kanalizację. Czy będą możliwości 
finansowe na prowadzenie dwóch inwestycji. 

- Wójt stwierdził, że nie ma złotego środka, należałoby wykonywać przynajmniej 2 km 
dróg rocznie. Dodał, że w programach unijnych, z których można skorzystać obecnie 
niema dofinansowania budowy dróg lokalnych. Najprawdopodobniej pojawią się środki w 
przyszłych programach unijnych, obecnie należy weryfikować koszty i podejmować 
mądre decyzje, co do realizacji inwestycji. 

- radny Małachowski przewodniczący posiedzenia poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie stanowisk ws. budżetu. 

- radny Grzegorski oznajmił, że komisja szczegółowo omawiała projekt budżetu, 
stwierdzono zawyżenia w niektórych działach, ale dobrze, że są inwestycje, których Wójt 
na komisji budżetowej nie przedstawił do zaopiniowania. Należy radzie przedstawić 
dokładny proces tworzenia projektu budżetu, bo Np. w dziale Rady na żywność jest dużo 
zawyżona kwota. Kwestionował zasadność tworzenia tzw. innych nieprzewidzianych 
wydatków. Odnośnie kwoty promocji Wójt powinien przedstawić dokładne plany 
organizacyjne otwarcia świetlicy w Brudzewicach i zabezpieczenia kwoty 35 tys. na ten 
cel. Kwestionował wysokość przeznaczonych środków na dowóz oraz przeznaczonych na 
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klub sportowy, w którym praktycznie nie grają zawodnicy z terenu gminy. Stwierdził, że 
zasadnym było utworzenie funduszu sołeckiego, Np. w Anielinie środki przeznaczono na 
wymianę pokrycia świetlicy, ale Wójt nie dołożył, aby można było wymienić cały dach. 
Przedstawił koszty wymiany całego dachu, jakie otrzymał od prywatnego przedsiębiorcy. 

Złożył wniosek o przeznaczenie 7 tys. zł na wymianę pokrycia dachu świetlicy w Anielinie, 
środki mogą pochodzić z paragrafów inne nieprzewidziane wydatki i Rady Gminy. 
- Wójt stwierdził, że każdy radny otrzymał projekt budżetu. Kwestia dożynek była 

omawiana podczas posiedzeń komisji dużo wcześniej. Złożono wniosek o dofinansowanie 
organizacji dożynek na kwotę 46 tys. Kwota 35 tys. w promocji jest przeznaczona na 
całoroczna działalność, gmina dofinansowywuje wiele lokalnych imprez. Dodał, że 
zwracał uwagę, że kwota przeznaczona na wymianę pokrycia jest za niska. 

- radny Grzegorski ponownie przedstawił koszty wymiany pokrycia dachowego, dodał, że 
społeczeństwo deklaruje pomoc. 

- Wójt oznajmił, że temat pomocy społecznej jest znany od lat a praktycznie to nie można 
liczyć na cokolwiek, że się zrobi społecznie. Dodał, że istnieją jeszcze programy gdzie są 
środki na świetlice wiejskie, zaapelował o wstrzymanie bezsensownych robót i w 
odpowiednim czasie uzyskanie dofinansowania na przebudowę całej świetlicy. 

- radny Ajdamiak dodał, że przecieka cały dach i wymiana jest konieczna, ponieważ brak 
reakcji spowoduje zniszczenie więźby dachowej. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy odnośnie środków w Radach stwierdziła, że kończy się 
kadencja, wzorem lat ubiegłych planowane są upominki dla odchodzących radnych na 
koniec kadencji. W dziale Urząd i administracja muszą być przewidziane środki na tzw. 
nieprzewidziane wydatki a tym bardziej teraz, kiedy jesteśmy w trakcie reorganizacji 
struktur po likwidacji ZUK. 

- radny Grzegorski stwierdził, że podał wniosek a nie należy przeciągać sztucznie dyskusji. 
- Wójt odnosząc się do wypowiedzi radnego stwierdził, że jako przewodniczący komisji 

budżetowej powinien wydać opinie o projekcie, a z komisji nie było żadnych wniosków 
jedynie o świetlicy. Budżet jest prognozowany podlega ciągłej aktualizacji, kwestionował 
przedstawione wyliczenia. 

Radny Małachowski przewodniczący posiedzenia ogłosił przerwę do godziny 1420. 
Po wznowieniu posiedzenia podjęto dalszą dyskusję związana z omawianym projektem 
budżetu gminy na rok 2014. 
- radny Małachowski stwierdził, że najważniejszą komisja jest Komisja Rewizyjna w 

związku, z czym stosując kolejność poprosił radnego Franasa przewodniczącego komisji 
oświatowej o przedstawienie opinii o budżecie. 

- radny Franas stwierdził, że nigdzie nie zapisano, która komisja jest ważniejsza, jeżeli jest 
inaczej to proszę o podstawę prawną, dlatego szanując długie doświadczenie 
przewodniczącego komisji rewizyjnej proszę, aby pierwszy przedstawił opinię. 

- pani Duraj Sekretarz Gminy oznajmiła, że głos decydujący posiada przewodniczący 
posiedzenia. Komisja Budżetowa zabrała głos, jako pierwsza, Komisja Rewizyjna 
powinna podsumować dyskusję. Dodała, że przewodniczący posiedzenia wyznaczył 
kolejność poprosiła o uszanowanie woli prowadzącego. 

- Wójt dodał, że i tak budżet w ciągu roku będzie wielokrotnie zmieniany. Omówił zasady 
finansowania budżetu subwencją oraz wielkość transzy, jakie wpływają do budżetu. Aby 
myśleć o wykonaniu jakichkolwiek inwestycji musimy już zlecać wykonanie 
dokumentacji. 

- radny Franas stwierdził, że nie ma ujętych wniosków z komisji w sprawozdaniu, odmówił 
zabrania głosu przed przewodniczącym komisji rewizyjnej. 
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- pani Kośka Skarbnik Gminy oznajmiła, że projekt budżetu radni otrzymali wcześniej, 
uczestniczyłam w posiedzeniach komisji i mam spisane wnioski nieobjęte autopoprawką. 
Przedstawiła autopoprawkę Wójta do projektu budżetu oraz wnioski Komisji Oświatowej: 

1. Przeznaczenie 9 tys. na system selektywnego wywołania dla OSP Gapinin 
2. Zdjęcie 20 tys. zł z dowozu, 
3. Przeznaczenie 45 tys. zł na klub sportowy  
- radny Pawlik stwierdził, że są niepotrzebne emocje, nie potrzebne przepychanki z 

przewodniczącym komisji oświatowej, potrzebny jest konsensus. Omówił proces analizy i 
tworzenia budżetu, dodał, że cieszy pojawiająca się w budżecie pozycja inwestycje. 
Należy pochylić głowy nad pracą radnych wykonaną przy analizie budżetu i złożyć 
podziękowania, rozważyć pozytywy wynikające z reorganizacji szkół, podziękować za 
przewidywania finansowe Wójtowi. Można znaleźć wiele niedociągnięć, wydaje się, że 
wszystko idzie w dobrym kierunku. Nasz budżet to generalnie subwencja, z której 
żyjemy, 16% dochodów własnych to niewiele. Budżet jest zadłużony na 794 tys., co daje 
około 8% ogólnej kwoty budżetu. Mamy zdolność kredytową, co daje zielone światło dla 
inwestycji i naszym następcom. Obecny budżet jest ostatnim uchwalanym przez tą Radę, 
mimo podziałów ale dzięki podjęciu trudnych decyzji nie przekazujemy następcom gminy 
w złej kondycji, trudne były decyzje ale zostały podjete. Odnośnie 200 m drogi w Dębie 
to istniejąca była wykonana ze składek mieszkańców bez jakiejkolwiek pomocy gminy. 
Dodał, że w Dębie będzie organizowany wieczór poezji, zacytował niektóre wiersze 
stosowne do panującej sytuacji. W ciągu roku będzie wiele zmian budżetu i będzie można 
wygospodarować środki nawet dla Anielina. Jestem za tym, aby była tam świetlica z 
prawdziwego zdarzenia. Zaapelował, aby ustosunkować się do wniesionych poprawek 
wniesionych przez radnych i ująć w przyszłym roku, aby taka sytuacja dała radnym 
poczucie spełnionego obowiązku. Odnośnie kwestii poruszanych przez radnego 
Grzegorskiego stwierdził, że radni zrobią wszystko, aby wyremontować świetlicę w 
Anielinie, a każde usterki w budżecie w ciągu roku zostają poprawione. Dodał, że 
wnioskuje o przygotowanie raportu o stanie ekonomicznym, gospodarczym i społecznym 
gminy na zakończenie kadencji Rady Gminy. Pan Przewodniczący Rady podczas 
rozmowy przyznał rację i upoważnił mnie do przedstawienia następującego wniosku. 
Ponadto wniósł o przyjęcie budżetu bez wniesionych na komisjach poprawek. 

- radny Moskwa stwierdził, że za mało zabezpieczono środków na drogę powiatową, 
wnioskował o usunięcie wybrzuszeń na drodze w miejscowości Wólka Kuligowska, 
dodał, że należy wykonywać inwestycje w taki sposób, aby gmina ponosiła koszty 
najwyżej w wysokości 25%. 

- Wójt przedstawił podjęte działania i rozmowy skutkujące planowana inwestycja na drodze 
powiatowej. Dodał, że obecnie starostwo nie będzie prowadziło inwestycji w innej formie 
ani nie poszerzy zaplanowanej inwestycji. Omówił wydatki oraz działalność klubu 
sportowego, dodał, że zaplanowana kwota na rok 2013 była za mała. Prezes klubu 
podczas rozmowy stwierdził, że przy braku odpowiednich środków będzie zmuszony 
zrezygnować z prowadzenia klubu. 

- radny Moskwa wracając do drogi powiatowej stwierdził, że Wójt znając problem 
przeznaczył tylko 50 tys., posiada informacje od radnego powiatowego, że powiat chętnie 
zwiększy finansowanie na remonty ale Wójt wnioskował tylko o 50 tys. 

- Wójt oznajmił, że nie będzie innych środków z powiatu, a obecnie bieżące utrzymanie 
drogi kosztuje obie strony po połowie i nie będzie innych środków. 

- radny Moskwa pytał czy Wójt rozmawiał ze starostą na temat tej inwestycji w gminie, 
dodał, że prosił Wójta, aby go powiadomił o przybyciu starosty. 

- Wójt oznajmił, że starosta był bardzo krótko i nie było możliwości szerszego spotkania. 
W budżecie powiatu nie ma środków na inwestycje w gminie Poświętne. 
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- radny Franas stwierdził, że nie będzie podsumowywał i dziwi go niepokój i przebieranie 
nogami radnych, czyżby się wam tak śpieszyło, odnośnie budżetu stwierdził, że budżet to 
najważniejsza rzecz dla gminy. Mógłbym się z przewodniczącym Komisji Rewizyjnej po 
części zgodzić, dodał, że wypowiedź ta nie różniłaby się od tej z roku 2010, na co pewnie 
znalazły by się dowody na nagraniach. Co do przedłużania to robi to tylko Wójt, dodał, że 
policzył wypowiedzi, które trwały ponad godzinę,  stwierdził, że budżet dotyczy każdego, 
więc niech się każdy wypowie. Rozumiem, że przewodniczący komisji rewizyjnej 
wycofuje wnioski komisji, które powstały po dwudniowej komisji i wszystko jest już 
ustalone i zależy wam tylko na przegłosowaniu a my wam przeszkadzamy. Nie ma 
zadłużenia, ponieważ od trzech lat nie ma inwestycji, bum inwestycyjny był w 2010 roku 
i zapowiada się  na 2014 ale nie wiązałbym tego z wyborami, wtedy był rok wyborczy i 
jest teraz. Cieszy każdy kawałek drogi ale przygotowanie do tych inwestycji budzi wiele 
wątpliwości. Niektórym radnym przedstawiono to z góry a niektórzy wiedzieli wcześniej. 
Prosimy o uszanowanie wniosków innych radnych, radny Moskwa zgłosił 3 wnioski, 
które nie są zamachem na ustalone inwestycje. Są wnioski o nowe inwestycje ale są 
torpedowane w zarodku. Zaapelował o pochylenie się nad zgłoszonymi wnioskami. 
Kolejność wystąpień to właśnie polityka, mówimy o najważniejszej dla gminy sprawie. 
Dlaczego nie było łączonych komisji, może trzeba tak było aby sołtysi widzieli o co 
chodzi. Może karą za wstrzymanie się radnego będzie to że świetlica się zawali. Pochwalił 
działania związane z funduszem sołeckim. Jeżeli radny Moskwa podtrzymuje wniosek o 
DSP to znaczy, że nie chce dyskryminować strażaków z Gapinina, odnośnie dowozu nie 
otrzymaliśmy konkretnych wyliczeń dlaczego wzrosły koszty. Na komisji nie było 
kwestionowania propozycji Wójta. Pytałem o wnioski z innych komisji. Apeluję o nie 
używanie stwierdzenia bzdury w stosunku do wniosków radnych.   

- Wójt stwierdził, że wiele inwestycji zbiegło się z datą ogłoszenia naboru wniosków, 
gdybyśmy nie weszli w te inwestycje pozostalibyśmy z niczym, wiele poprzednich 
inwestycji zbiegło się z wyborami ponieważ środki z urzędu marszałkowskiego 
uruchomiono też w tym czasie, obecnie już ich niema w programach. Zaapelował o 
potraktowanie poważne problemu a nie stosowanie polityki. 

- radny Małachowski poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski: 
1. Wniosek radnego Grzegorskiego o dofinansowanie kwotą 7 tys. wymiany pokrycia 
dachowego.  
Za wnioskiem głosowało 6 radnych, 7 przeciw przy 1 wstrzymującym się. 
2. Wniosek komisji oświatowej o przeznaczenie 9 tys. zł na zakup systemu selektywnego 
wywołania dla OSP Gapinin. 
Za wnioskiem głosowało 4 radnych, 9 przeciw. 
3. Wniosek komisji oświaty o zdjęcie 20 tys. ze środków przeznaczonych na dowóz dzieci i 
do szkoły. 
Za wnioskiem głosowało 3 radnych, przeciw 9, wstrzymało się 2. 
4. Wniosek komisji oświaty o obniżenie środków przeznaczonych na sport z kwoty 49 na 45 
tys. zł 
Za wnioskiem głosowało 2 radnych, przeciw 9, wstrzymało się 2. 
Wnioski zgłoszone do budżetu nie zostały przyjęte. 
- pani Koska Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały budżetowej z wniesioną 

autopoprawką: Dochody bieżące 9162916 zł, Wydatki 9850156 zł. Deficyt 687240 zł. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Poświętne na rok 2014 
głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 
Ad.7.g. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poświętne na 
lata 2014-2020 głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 
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Ad. 8. Interpelacje złożył radny Wielgus i radny Grzegorski. 
Treść interpelacji została odczytana na posiedzeniu. 
Ad.9. Pan Malej sołtys sołectwa Dęborzeczka zwrócił się do Wójta o pomoc przy wyjaśnieniu 
spraw związanych z odpłatnością za zajęte grunty pod przebudowę drogi wojewódzkiej. 
- Wójt oznajmił, że są to sprawy pomiędzy dyrekcją dróg krajowych a nie gminą. 
- pan Łaski sołtys sołectwa Brudzewice Kolonia zwrócił się z prośbą o montaż lampy na 

rozwidleniu dróg w kierunku Parceli. 
- pan Barul pracownik urzędu oznajmił, że najprawdopodobniej lampa zostanie założona 

jeszcze w tym roku. 
- pan Sobczyk sołtys sołectwa Studzianna w imieniu klubu sportowego podziękował za 

zabezpieczenie środków, dodał, że w klubie gra 8 zawodników z terenu gminy. 
- radny Moskwa zwrócił uwagę na problem z sanitariatami w świetlicy w Gapininie. 
- Wójt oznajmił, że sanitariaty są zlokalizowane w innej części budynku nieogrzewanej i 

dlatego zwykle były wyłączane z eksploatacji w okresie zimowym. Aby można było je 
uruchomić potrzeba jest wykonania projektu i utworzenia typowej świetlicy wiejskiej. 

- radny Moskwa zwrócił się z prośba do Wójta o podjęcie stosownych działań 
zmierzających do uruchomienia sanitariatów również w zimie. 

- Wójt zwrócił się z prośbą o umożliwienie wykonania niwelacji poboczy drogowych, 
dodał, że na drodze powiatowej aktualnie wykonywana jest niwelacja specjalną maszyną. 

Na zakończenie posiedzenia Wójt złożył zebranym świąteczne życzenia. 
Radny Małachowski przewodniczący posiedzenia w imieniu Rady złożył, wszystkim 
świąteczne życzenia. 
 
W związku z zakończeniem dyskusji i wyczerpaniem zagadnień przewidzianych pod obrady, 
radny Andrzej Małachowski Wice Przewodniczący Rady o godzinie 1531 zamknął posiedzenie 
XXX Sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował 

Wice Przewodniczący Rady Gminy 
Bolesław Kośka 

Andrzej Małachowski 
 


